

COMPANY PROFILE

 Lindustrie GmbH is recognized as the leading manufacturer and global supplier providing its customer with quality engineered components, customer solutions, technical supports and services.

Our company is made up of Chinese factory and European service office in Germany. Well-trained Chinese Staff working with German professionals, engineers and business economists ensure the prompt, experienced personal service for our European customers, and enable us to offer the advantages of engineering, quality assurance, production scheduling, importing, warehousing and delivery.

The intensive communication with our customers, thinking in processes and active attitude are the best conditions for a successful cooperation. With our plentiful experience in production and project management, we can support you throughout the planning, procurement, storage and order processing. We manufacture casting, forging, machining, powder metallurgy, sheet metal, rubber and plastic parts, etc. that made from cast iron, Carbon steel, stainless steel, alloy steel, Aluminum, zinc, brass, bronze, rubber or plastic according to your drawings and specifications.

Minimize you with us the expense and costs for the product procurement, and obtain you the profit with our customized, individual solutions as the best terms for your needs.

 Lindustrie GmbH ist ein führender Hersteller und globaler Lieferant von hochwertigen technischen Komponenten, Kundenlösungen sowie technischer Unterstützung und Dienstleistung.

Unser Unternehmen hat Produktionsstandorte in China und ist kundennah mit seinem europäischen Service-Büro in Deutschland zu vertreten. Hochqualifizierte chinesische Mitarbeiter und deutsche Experten sowie Ingenieure und Betriebswirte sorgen für die rechtzeitige und auf europäischen Kunden zugeschnittenen Dienstleistungen. Wir stellen unseren Kunden unser umfangreiches Know-How in Engineering, Import, Produktionsplanung, Lagerung und Logistik zur Verfügung.

Die intensive Kommunikation mit unseren Kunden, das Denken in Prozessen und eine aktive Unterstützung sind die besten Voraussetzungen für eine erfolgreiche Zusammenarbeit. Mit unserer langfristigen Erfahrung in Produktion und Projekt-Management unterstützen wir Sie bei der gesamten Logistik, Beschaffung, Bevorratung sowie Auftragsabwicklung von Neuprojekten. Wir stellen Gussteile, Schmiedeteile, Drehteile, Pulvermetallurgieteile, Blechbiegeteile, Gummi- und Kunststoffteile, usw. nach Ihren Zeichnungen und Spezifikationen aus Gusseisen, Stahl, Edelstahl, Aluminium, Zink, Messing, Bronze, Gummi oder Kunststoff her.

Minimieren Sie mit uns Ihren Aufwand und die Kosten für die Produktbeschaffung und profitieren Sie von unseren kundenspezifischen, individuellen Lösungen zu besten Konditionen für Ihren Bedarf.

Lindustrie



SAND CASTING



DIE CASTING



INVESTMENT CASTING



FORGING



SHEET METAL



SINTER POWDER



PRECISION MACHINING



GEAR



PIN



RUBBER & PLASTIC



ALLOY



COLD FORMING